
Referat fra bestyrelsesmøde den 25.11 2020  
 

Præsentation af Søsterhøj 

• Balancering af krav og plads til at være barn 
• 1 vuggestue og 2 børnehave grupper —> Fokus på frit løb mellem grupperne, når corona tillader 

det. 

Regnskab v. administrativ leder Freddy Fisker 

• 2020 regnskab er ikke afsluttet. Forventet overskud på 109.000, lille akkumuleret underskud på 
500.000 fra tidligere år. 

• Organiseringen med afholdelse af månedsmøder giver et godt overblik over forbrug og varetagelse 
af afdelingernes budget.  

• I 2020 er der to Puljer- 1) til minimumsnormering knap 1 million. primært fordelt til vuggestuerne. 
2) Til Kræmmerhuset pulje socialministerielle midler til opnormering i vuggestuen.  

• DTB har fået Corona tilskud på 4,4 mio. primært til lønninger  
• Udendørsbelysning giver problemer rundt omkring for forældremed små børn på armen og ved 

siden idet det kan være vanskeligt at kunne se og for personalet at kunne varetage den 
pædagogiske opgave. Der er ingen central løsning på denne problematik og bestyrelsen arbejder 
videre med dette til dialogmødet og  ved henvendelse til forældrenævnet.   

• Derudover er der behov for mere permanent overdækning + vindafskærmning, dette tages 
ligeledes med til diverse fora.  

• Spørgsmål til generel refusion ved sygdom. Dette følges op på, på de månedlige statusmøder. 
• Pladsudnyttelsen er udfordret på manglende børnehavebørn, der er to afdelinger, Bushøj og 

Stennehøj, der har ændret deres grundnormering til 17 / 30 status. Det betyder 17 vuggestuebørn 
og 30 børnehavebørn.   

• Budgetprincipperne godkendt med få tilføjelser / ændringer;  
o Diane vil gerne have tilføjet at der står Puljer i stedet for diverse tillæg. 
o Vedligeholdelsesplaner og budget fastsættes 
o Diane sender ændringsforslag ud til godkendelse 

• Evt. Der stilles spørgsmål ved forbrug af kommunikationsmedarbejdertimer. 

Kost og kostberegninger 

Egenproduktionen koster årligt 456.000 ekstra for de 4 institutioner, svarende til 1.700 pr. barn. Generelt 
er de pædagogiske ledere tilfredse med de forskellige frokostordninger og bestyrelsen bakker op om denne 
forskellighed. 

Forældrerådet i den enkelte afdeling har beslutningsretten om der skal tilbydes et eftermiddagsmåltid. 
Dette er et forældrebetalt måltid (252 kr. om måneden). Det er fuldstændigt forældrerådet der skal 
administrere det.  Kræmmerhuset vil gerne undersøge dette nærmere (Diane deltager gerne på deres 
møde næste gang). 



Revision af Kostpolitikken: Dagtilbuddet vil gerne revidere og tage udgangspunkt i seneste forskning af hvad 
barnet og børn har behov for. Ledelsen ønsker en mere klar og tydelig kostpolitik. Vil gerne have koblet en 
kostpolitik med en sundhedspolitik —> der indbefatter flere områder eksempelvis:  bevægelse. Generelt er 
der ønske om at der ikke skal være slik, for meget sukker og is i institutionen. 

Udvalg omkring indretning af læringsrum i en Covid tid nedsat Anders Stenvej, Rasmus Børneslottet, Simon 
Elmehøj og Diana, kommende møde 7.12 kl. 15.30-16.30 I Elmehøj  

Udvalg om kostpolitik og sundhedspolitik nedsat Trine Søsterhøj og forældrerådsrepræsentanten fra 
Stennehøjen, Louise Kræmmerhuset og Helene, personale fra Søsterhøj og Diana, kommende møde den 
17.12 kl. 15-16   

DTL præsenterer rammer for udvalgsarbejdet. Udvalgene følger bestyrelsesmøderne og dagsordensætter 
fra møde til møde  

Børn og unges rådmand Thomas Medom indkalder til dialogmøde, bestyrelsen deltager torsdag den 10/12 
KL 20-21.30 på teams 

• Alle i bestyrelsen skal tilmelde sig selv via denne invitation. 
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